
No nareszcie!!!! 

Bardzo dobry list Pani Prezes do organów PZD. Całkowicie się przychylam do 

propozycji wprowadzenia obowiązku (JESZCZE RAZ TO PODREŚLĘ - 

OBOWIĄZKU!!!!!) posiadania na swojej działce zbiornika na wodę deszczową 

o pojemności odpowiadającej powierzchni działki. 

Temat, który Pani Prezes porusza od niemalże roku jest przedmiotem dyskusji w 

naszym zarządzie. Wystosowałem nawet e-maila do Państwa w zeszłym roku z 

prośbą o pomoc w sprawie wskazania ścieżki w sposobie sfinansowania 

pojemników na wodę deszczową dla działkowiczów. Niestety z przykrością 

stwierdzić muszę już nie po raz pierwszy, że sprawa ta została bez odpowiedzi. 

Uważam, ba jestem przekonany że zmiana zapisów w Regulaminie nie jest tutaj 

żadnym problemem i propozycja ta winna jak najszybciej znaleźć się w 

procedowaniu.  

 

Składam w tym miejscu wyrazy wielkiego uznania dla Pani Prezes.  

A państwa z KR PZD zapraszam do pracy nad zagadnieniem.  

 

Pozdrawiam serdecznie. Tomasz Ogrodniczak. Prezes zarządu ROD Słoneczna 

Polana w Piotrkowie Tryb.  

 


